
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 17 januari  2024 om 19u 

Videoconferentie 

 
Aanwezig :  
 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger),  Voorzitter  

Ann Depoorter 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger) 

  Pascal Henry 

• Pierre Thomas 

• Jan Gesquière , gast 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 
Verontschuldigd :  

• Kris Fels (ziek) 
 

 
1. Goedkeuring verslagen 

 
Het verslag van 20/12/2023 wordt goedgekeurd.  

Dhr. Delchef wijst op het feit dat verschillende verslagen nog niet werden gepubliceerd op de 
website van BB. Dhr. Garaleas verduidelijkt dat er aanhoudende technische problemen zijn met de 
site die meermaals aan de IT-partner werden gemeld en waarvoor een oplossing wordt gezocht.  
 
2. Competitie 
 

• Update werkgroep competitie : de volgende vergadering moet nog ingepland worden. 

Wijzigingen aan het competitieboek voor volgend seizoen zullen prioritair worden besproken op 

een aparte vergadering op 29/1.  

 

• Hervorming TDW :  de vergaderingen met de clubs worden besproken. Er werden enkele reacties 

ontvangen die verder bekeken zullen worden en beantwoord. De nodige standpunten zullen 

bepaald worden op de vergadering van 29/1. Dhr. Van Lantschoot zal contact nemen met Dhr. 

Van Bocxstaele ivm de nodige voorbereiding van de volgende vergaderingen met de clubs.  

 

• Organisatie Final 4 jeugd : Dhr. Delchef herhaalt dat hij een tijd gelden enkele vragen en 

voorstellen had ivm de final 4 bij de jeugd en waarover hij graag standpunten zou ontvangen. Hij 

maakt ze opnieuw over aan de collega’s.   

 

• Licenties : 

o Samenstelling commissie : het BO benoemt Dhrn. Thijs Dermaux (voorzitter), Claude 

Dujardin en Bart Van Steenberge als leden van de licentiecommissie.  Dhr. Delchef stelt 

namens de AWBB voor om de commissie uit te breiden en stelt ook de kandidatuur van 

een nieuw lid voor. Zowel AWBB als BVL zullen tegen een volgende vergadering hun 

voorstellen finaliseren.   

o Feedback clubs ivm screening :  een deel van de briefwisseling werd uitgeschreven , er 

rest nog een gedeelte te doen. Er wordt gevraagd dit prioritair te behandelen.   



o Aanpassingen licentiereglement :  het ontwerp van aangepast licentiereglement wordt 

besproken. Er wordt vastgesteld dat er nog enkele verbeteringen nodig zijn. De leden 

wensen de finale aangepast tekst nog enkele dagen langer te analyseren. Het reglement 

zal voor eind januari goedgekeurd worden voor verdeling aan de clubs.  

 

 

 

• Opvolging acties na uitspraak RR in beroep ivm Comblain en schrijven vanwege Gembo :  

Het BO bespreekt de e-mail van Gembo n.a.v. de uitspraak in beroep door de Rechterlijke raad in de 

zaak van Comblain. Om te beginnen moeten licentiereglement en competitieboek tekstueel volledig 

op elkaar afgestemd worden zodat er geen verschil in interpretatie mogelijk is. Daarnaast wordt 

beslist dat wanneer het BO aanvragen tot uitzondering ontvangt , in lijn met de mogelijkheid die in 

de reglementen wordt voorzien, dat dan meteen na de eventuele toekenning alle clubs op de hoogte 

zullen worden gesteld inclusief de reden. In 2024 zullen alle terreinen opnieuw gehomologeerd 

worden vanuit het Departement Competitie van Basketball Belgium.  

 

3. Arbitrage 

Dhrn. Monsieur, Van de Voorde en Verstichel vervoegen de vergadering vanwege het NDR.  

* Update 3PO : de vertegenwoordigers van het NDR geven een update over de toepassing van het 

systeem. Het systeem op zich werkt en er is over het algemeen tevredenheid, maar de toepassing 

ervan is heel ingewikkeld en vergt constante berekeningen en afwegingen. Hierdoor zijn er ook 

teveel beperkingen voor de aanduider. Dhr. Gesquière vraagt een overzicht van de wedstrijden.  

* Probleem TDM2 opladen video's  :  Het NDR kaart opnieuw het probleem aan dat te weinig clubs 

in TDM2 hun video’s opladen op het voorziene platform, ondanks de herinnering die een tijd geleden 

werd gestuurd. Het BO beslist om dit al verplichting te voorzien in het competitieboek vanaf het 

volgend seizoen.  

* Promotie van 2 scheidsrechters na 1e seizoenshelft : het NDR licht het BO in van haar beslissing om 

2 scheidsrechter te promoveren na de 1e seizoenshelft, in lijn met het evaluatiereglement.  

Het BO dankt de vertegenwoordigers van het NDR. Zij verlaten de vergadering.  

 
4. BNT 

* Voorstellen stafleden BNT Jeugd: de wijzigingen in de voorstellen van stafleden BNT Jeugd worden 

besproken. Deze worden aanvaard. De voorgestelde stafleden worden benoemd.  

* De doelstellingen per selectie worden goedgekeurd. 

* Budget 2024 : dit zal besproken worden op een specifieke vergadering op 1/2. 

  

5. BNXT 

Dhr. Garaleas brengt verslag uit van de AV van BNXT en de daaropvolgende evoluties. 

 

6. Allerlei   

Dhr. Umans, General Manager van de Belgian Cats, vervoegt de vergadering.  



Een aanbod voor een documentaire over de Belgian Cats wordt besproken en de voor-en nadelen 

worden overwogen van de 2 projecten. De keuze voor 1 project wordt gemaakt.  

 

Volgende vergadering op 1 februari om 19u op de zetel van Basketball Belgium. 

Basisversie : NL 

 

 

Jan Van Lantschoot      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


